
Projekt

Protokół Nr 7 /2024

z obrad 7 Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 22 października 2024 roku

o godz. 10-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy

nI. Piaseczyńskiej 77- obrady sesji miały charakter stacjonarny.

W obradach udział wzięli: Burmistrz Michał Wiśniewski, Zastępca Burmistrza Katarzyna

Tusińska, II Z-ca Burmistrza Agata Wilczek „ skarbniczka Edyta Tchorzewska, pracownicy

urzędu, radni, mieszkańcy gminy oraz przybyli goście.

Ad .1 — Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Karolina Komar-Osińska przywitała zebranych i otworzyła obrady 7

Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna. Poinformowała, że sesja ta ma charakter uroczysty

i w części będzie poświęcona Wacławowi Gąsiorowskiemu — wybitnemu pisarzowi

i honorowemu obywatelowi miasta. Sesja ta ma upamiętnić 155 rocznicę jego urodzin oraz 85.

rocznicę śmierci. Radni oraz zaproszeni goście na posiedzeniu, upamiętnią Wacławowa

Gąsiorowskiego, ostatniego przed drugą wojną światową sołtysa gromady Konstancin. Na

uroczystość przybyli uczniowie konstancińskich szkół podstawowych wraz z pocztami

sztandarowymi, przybyli również przedstawiciele Ochotniczych Straży Pożarnych wraz ze

sztandarami. Po uroczystym wprowadzeniu sztandarów zebrani na Sali odśpiewali Hymn

Polski — Mazurek Dąbrowskiego. Następnie Pan Witold Rawski przedstawił postać Wacława

Gąsiorowskiego. Na uroczystość przybyli również krewni, w tym stryjeczny wnuk Wacława

Gąsiorowskiego, którzy wspominali Jego postać i związane z Nim wydarzenia i anegdoty. Głos

zabrała również Prezes Towarzystwa Miłośników Piękna i Zabytków Konstancina — dr Hanna

Szaflik złożyła podziękowania krewnym za przybycie i wręczyła bukiet kwiatów.

Podziękowania złożyli również Burmistrz Michał Wiśniewski oraz Przewodnicząca Rady

Miejskiej Karolina -Osińska.

Ad 2—Stwierdzenie kworum.

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (kopia listy stanowi

załącznik do niniejszego protokołu).

Ad 3 - Przyjęcie porządku obrad.
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że proponowany porządek obrad, który radni otrzymali wraz

z materiałami na sesję przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie kworum.

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z 5 sesji Rady Miejskiej.

5. Wystąpienia mieszkańców.

6. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy,

w tym realizacji planu dochodów i „wydatków budżetowych oraz należności

i zobowiązań.

7. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.

8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych przez radnych oświadczeniach

majątkowych za 2023 rok.

9. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2024.

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2024-203 0.

ił. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Gminnym Żłobku

nr 1 w Konstancinie-Jeziornie.

12. Projekt uchwały w sprawie nadania statutu placówce wsparcia dziennego prowadzonej

przez Gminę Konstancin-Jeziorna.

13. Projekt uchwały w sprawie zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Programu

„Konstancińska Karta Mieszkańca”.

14. Projekt uchwały w sprawie zmieniający uchwałę w sprawie Programu Wsparcia Rodzin

Wielodzietnych w Gminie Konstancin-Jeziorna.

15. Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z

mieszkańcami gminy Konstancin-Jeziorna.

ł 6. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do stowarzyszenia o nazwie Związek Miast

Polskich.

17. Projekt uchwały w sprawie nadania skrzyżowaniu o ruchu okrężnym drogi publicznej

wojewódzkiej nr 724 (ulica Warszawska) z ulicami Piaseczyńską i Bielawską w

Konstancinie-Jeziornie nazwę „Armii Krajowej”.

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonych w Konstancinie-Jeziornie przy
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ulicy Karola Szymanowskiego oraz przy ulicy Wilanowskiej stanowiących części działek

ewidencyjnych numer 196/8 i 93/3 z obrębu 03-23.

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Konstancinie-Jeziornie przy

ulicy Literatów stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 108/19 z obrębu 03-12.

20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw z

dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości położonej w Konstancinie-Jeziornie przy

ulicy Literatów stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 108/ł 5 z obrębu 03-12.

21. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 810/VIII/67/2024 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia2l marca 2024 r. w sprawie posadowienia obiektu

upamiętniającego członków społeczności żydowskiej z terenu gminy Konstancin-Jeziorna

oraz pamięci Polaków niosących im pomoc podczas okupacji niemieckiej.

22. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich,

restauratorskich lub robót budowlanych.

23. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu

opieki nad Zabytkami dla gminy Konstancin-Jeziorna na lata 2022-2025”, za okres 2022-

2023.

24. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla

części działki o nr ewid. 186/3 z obrębu ewid. 0019 Opacz w gminie Konstancin-Jeziorna.

25. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 675/VIII/55/2023 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż

nieruchomości gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Wilanowskiej,

stanowiącej działkę ewidencyjną nr 6/10 o powierzchni 4,6209 ha.

26. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

27. Korespondencja.

28. Zaniknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Burmistrz Michał Wiśniewski poinformował, że jako wnioskodawca wycofuje z porządku

obrad następujące projekty uchwał:

- pkt. 13 - Projekt uchwały w sprawie zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Programu

„Konstancińska Karta Mieszkańca”,

- pkt 15 - Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z

mieszkańcami gminy Konstancin-Jeziorna, oraz przekazany na 7 dni przed sesj a projekt

uchwały w sprawie powołania Rady Seniorów.
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Przewodnicząca Rady Karolina Komar-Osińska zwróciła się z wnioskiem o zmianę w

porządku obrad polegającą na przeniesieniu do pkt. 6 punktu z pozycji 26 „Jnterpelacje,

zapytania radnych i wolne wnioski”.

W wyniku głosowania: za- 18 (jednogłośnie) wniosek o zmianę porządku obrad został

przyjęty.

Następnie Przewodnicząca Rady Karolina Komar-Osińska zwróciła się z wnioskami o

- zmianę w porządku obrad polegającą na wprowadzeniu w pkt. 15 projektu uchwały w sprawie

nadania statutu Konstancińskiego Domu Kultury.

W wyniku głosowania: za- 19 (jednogłośnie) wniosek o zmianę porządku obrad został

przyjęty.

- zmianę w porządku obrad polegającą na wprowadzeniu w pkt. 21 projektu uchwały w sprawie

projektu uchwały w sprawie nabycia do zasobu Gminy Konstancin-Jeziorna prawa własności

części nieruchomości gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziornie, oznaczonej w ewidencji

gruntów i budynków jako działki ewidencyjne numer 18/9 i 18/10 z obrębu 01-21.

W wyniku głosowania: za- 19 (jednogłośnie) wniosek o zmianę porządku obrad zostal

przyjęty.

- zmianę w porządku obrad polegającą na wprowadzeniu w pkt. 27 projektu uchwały w sprawie

wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej- Komisji Ochrony Środowiska, Zasobów

Naturalnych i Leśnictwa oraz Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi z apelem o powołanie stałej

podkomisji do spraw rozwiązywania problemów zwiększającej się populacji dzików na terenie

kraju.

W dalszej kolejności Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Katarzyna Jacyna

zwróciła się z wnioskiem zmianę w porządku obrad polegającą na wprowadzeniu w pkt. 28

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na brak działań Burmistrza Gminy Konstancin

Jeziorna w sprawie działek 85/5, 85/9 i 85/13 z obrębu 03-28 oraz działki 93/35 z obrębu 0015

(BRM 255/2024).

W wyniku głosowania: za- 19 (jednogłośnie) wniosek o zmianę porządku obrad został

przyjęty

Skorygowany o powyższe wnioski porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie kworum.
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3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z 5 sesji Rady Miejskiej.

5. Wystąpienia mieszkańców.

6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy,

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności

i zobowiązań.

8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.

9. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych przez radnych oświadczeniach

majątkowych za 2023 rok.

10. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2024.

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2024-203 0.

12. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Gminnym Żłobku

nr 1 w Konstancinie-Jeziornie.

13. Projekt uchwały w sprawie nadania statutu placówce wsparcia dziennego prowadzonej

przez Gminę Konstancin-Jeziorna.

14. Projekt uchwały w sprawie zmieniający uchwałę w sprawie Programu Wsparcia Rodzin

Wielodzietnych w Gminie Konstancin-Jeziorna.

15. Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Konstancińskiego Domu Kultury.

16. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do stowarzyszenia o nazwie Związek Miast

Polskich.

17. Projekt uchwały w sprawie nadania skrzyżowaniu o ruchu okrężnym drogi publicznej

wojewódzkiej nr 724 (ulica Warszawska) z ulicami Piaseczyńską i Bielawską w

Konstancinie-Jeziornie nazwę „Armii Krajowej”.

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonych w Konstancinie-Jeziornie przy

ulicy Karola Szymanowskiego oraz przy ulicy Wilanowskiej stanowiących części działek

ewidencyjnych numer 196/8 i 93/3 z obrębu 03-23.

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Konstancinie-Jeziornie przy

ulicy Literatów stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 108/19 z obrębu 03-12.
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20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw z

dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości położonej w Konstancirde-Jeziornie przy

ulicy Literatów stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 108/15 z obrębu 03-12.

21. Projekt uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie nabycia do zasobu Gminy

Konstancin-Jezioma prawa własności części nieruchomości gruntowej położonej w

Konstancinie-Jeziornie, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działki

ewidencyjne numer 18/9 i 18/10 z obrębu 01-21.

22. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 810/VIII/67/2024 Rady Miejskiej

Konstancin-Jezioma z dnia27 marca 2024 r. w sprawie posadowienia obiektu

upamiętniającego członków społeczności żydowskiej z terenu gminy Konstancin-Jezioma

oraz pamięci Polaków niosących im pomoc podczas okupacji niemieckiej.

23. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich,

restauratorskich lub robót budowlanych.

24. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Gmiimego Programu

opieki nad Zabytkami dla gminy Konstancin-Jeziorna na lata 2022-2025”, za okres 2022-

2023.

25. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla

części działki onr ewid. 186/3 z obrębu ewid. 0019 Opacz w gminie Konstancin-Jeziorna.

26. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 675/VIII/55/2023 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż

nieruchomości gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Wilanowskiej,

stanowiącej działkę ewidencyjną nr 6/10 o powierzchni 4,6209 ha.

27. Projektu uchwały w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej- Komisji

Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych i Leśnictwa oraz Komisji Rolnictwa i

Rozwoju Wsi z apelem o powołanie stałej podkomisji do spraw rozwiązywania

problemów zwiększającej się populacji dzików na terenie kraju.

28. Projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na brak działań Burmistrza Gminy

Konstancin-Jeziorna w sprawie działek 85/5, 85/9 i 85/13 z obrębu 03-28 oraz działki

93/35 z obrębu 0015 (BRM 255/2024).

29. Korespondencj a.

30. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.
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Ad.4 - Przy]ęcie protokołu 5 sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż nie wpłynęły żadne uwagi do powyższego protokołu.

W wyniku głosowania: za- 19 (jednogłośnie) Rada Miejska przyjęta protokół z obrad 5

sesji Rady Miejskiej.

Ad 5— Wystąpienia mieszkańców.

+ Pan Zygmunt Włodarczyk zapytał w jakiem celu postawione są dwie 15 kV stacje

elektryczne w Konstancinie-Jeziornie. Zwrócił również uwagę na gałęzie zalegające na

drodze do Okrzeszyna. Zadała też pytanie dotycząc placu zabaw dla dzieci w Obórkach.

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Wiśniewski.

•• Pani Czesława Gasik zaapelowała o nabycie przez Gminę domu Stefana Żeromskiego,

który znajduje się na terenie Konstancina-Jeziorny.

•> Pani Elżbieta Dąbrowska mieszkanka Mirkowa wystąpiła w sprawie linii autobusowych

L, które maja być zlikwidowane. Poprosiła, aby autobus linii L jeździł z Mirkowa do

CKR-u.

+ Pan Czesław Wyszomirski zadał pytanie czy dostanie odpowiedź na pismo, które złożył

do Urzędu w dniu 22.05.2024r. dotyczące odkupienia przez Gminę jego działki.

Na wszystkie pytania odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Wiśniewski.

Ad 6—Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

Radny Krzysztof Podsiadło wystąpił z wnioskiem o przyspieszenie prac nad planem ogólnym

Gminy. Burmistrz Michał Wiśniewski poinformował, że prace te będą przekazane firmie

zewnętrznej „ w bieżącym tygodniu zostanie ogłoszony w tej kwestii przetarg.

W wyniku głosowania: za 18, przeciw -1 Rada Miejska wnioskuje o przyspieszenie prac nad

planem ogólnym gminy

W dalszej kolejności radny Krzysztof Podsiadło wystąpił z wnioskiem dotyczącym Łąk

Oborskich.

W wyniku glosowania: za 19 (jednogłośnie) Rada Miejska wnioskuje o przyspieszenie prac

nad zmianą mpzp Łąk Oborskich.

Radna Patrycja Stańczyk zadała pytanie dotyczące podjętych działań w kwestii utraconych

przez Gminę 5 mln. złotych. Radna Aima Borowska zapytała o działania zewnętrznej kancelarii

prawnej, która miała reprezentować Gminę w tej sprawie.
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Odpowiedzi udzieliła Mecenas Iwona Czohara informując, że w/w kancelaria nie ma już

umowy w zakresie sprawy karnej. Obecnie działa ona w sprawie cywilnej. Radny Marek

Skowroński zawnioskował o zmianę kancelarii zewnętrznej.

W wyniku głosowania: za 17, wstrzymały się - 2 Rada Miejska wnioskuje o złożenie

oświadczenia o przystąpienie przez gminę w charakterze oskarżyciela posilkowego w sprawie

karnej sygn. akt II K 18/24, które toczy się w Sądzie Okręgowym w Sieradzu w sprawie

utraconych S milionów zlotych, a jeśli nie jest to możliwe to w charakterze pokrzywdzonego.

Radna Monika Bukowińska wystąpiła z wnioskiem dotyczącym opłaty klimatycznej.

W wyniku głosowania: za 16, przeciw 1, wstrzymały się - 2 Rada Miejska wnioskuje

o uchwalenie opłaty klimatycznej dla miejscowości Konstancin-Jeziorna.

Radny Filip Rawski poparł głos mieszkanki i zawnioskował o niepozbawianie Mirkowa

autobusu linii L.

W wyniku glosowania: za 19 (jednoglośnie) Rada Miejska wnioskuje o niepozbawianie

osiedła Mirków autobusu linii Lid

Następnie Radna Irena Śliwka poruszyła sprawę autobusów linii L w miejscowości Dębówka.

W wyniku dyskusji podjęto wniosek:

W wyniku glosowania: za 19 (jednogłośnie) Rada Miejska wnioskuje o zachowanie

aktualnego stanu kursowanie autobusów linii L w miejscowości Dębówka.

W dalszej kolejności Radna Magdalena Hyczko zadała pytanie jaki jest stan aktualny

Gminnego Programu Ochrony Środowiska. Zaproponowała aby zorganizować spotkanie z

autorami tego opracowania. Radan Patrycj a Stańczyk stwierdziła, że tego typu dokumenty

powinny być przedstawianie radnym na komisjach merytorycznych.

Radny Tomasz Nowicki zadał pytanie dlaczego ładowarka autobusowa przy ul. Wilanowskiej

jest nieczynna. Zadał jeszcze kolejne pytania: co z audytem w szkołach, co z bilansem otwarcia

Po objęciu stanowiska przez Burmistrza Michała Wiśniewskiego, co z planem kadencyjnym.

Burmistrz Michał Wiśniewski i Zastępczyni Burmistrza Agata Wilczek udzielili odpowiedzi na

powyższe pytania radnego. Radna Iwona Wiercińska zabrała głos w kwestii gminnych

programów zdrowotnych. Radny Marek Skowroński zabrał głos w sprawie budowy obwodnicy

oraz z sprawie nieobecności Burmistrza Michała Wiśniewskiego na posiedzeniach komisji

Ładu Przestrzennego. Radna Iwona Siudzińska zapytała co z równaniem dróg w Bielawie.

Radna Anna Borowska przypomniała o potrzebie sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul.
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Wilanowskiej i Mickiewicza. Radna Irena Śliwka zgłosiła kwestię budowy chodników w

Słomczynie.

Ad 7 — Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji Jinansowej gminy,

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności

i zobowiązań.

Radny Bogusław Komosa zapytała dlaczego zwiększyły się zaległości podatkowe. W

odpowiedzi Skarbnik Edyta Tchorzewska poinformowała, że aktualnie trwa audyt w powyższej

sprawie. Radna Iwona Siudzińska zapytała o spotkanie Burmistrza ze Starostą w temacie

mienia gromadzkiego.

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michała Wiśniewski.

Ad 8—Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.

Pytań brak.

Ad 9 - Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych przez radnych

oświadczeniach majątkowych za 2023 rok.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Karolina Komar-Osińska odczytała informację z Urzędu

Skarbowego o złożonych przez radnych oświadczeniach majątkowych za 2023 rok.

Ad 10—Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2024.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Karolina Komar-Osińska przekazała głos przekazała głos

Skarbniczce Edycie Tchorzewskiej, która przedstawiła i omówiła w/w projekt uchwały wraz z

autopoprawką.

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Magdalena Hyczko

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 20 jednogłośnie Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 51/IX/7/2024.

Ad 11- Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2024-203 0.

Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazała Karolina Komar-Osińska przekazała głos

Skarbniczce „ która przedstawiła i omówiła w/w projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Magdalena Hyczko

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

9



W wyniku głosowania: za- 20 jednogłośnie Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 52/IX/7/2024

Ad 12 — Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opiat za pobyt dziecka w Gminnym

Żłobku nr 1 w Konstancinie-Jeziornie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazała Karolina Komar-Osińska przekazała głos

Dyrektorce Gminnego Żłobka Ewie Styś, która przedstawiła i omówiła w/w projekt uchwały

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Gabriela Dworniak

Niewiarowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 20 jednogłośnie Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 53/IX/7/2024

Ad 13 — Projekt uchwały w sprawie nadania statutu placówce wsparcia dziennego

prowadzonej przez Gminę Konstancin-Jeziorna.

Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazała Karolina Komar-Osińska przekazała głos

Kierowniczce Anicie Zakrzewskiej. która przedstawiła i omówiła w/w projekt uchwały

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Gabriela Dworniak

Niewiarowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 19 jednogłośnie Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 54/IX/7/2024

Ad 14 — Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Programu Wsparcia Rodzin

Wielodzietnych w Gminie Konstancin-Jeziorna.

Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazała Karolina Komar-Osińska przekazała glos

Kierowniczce Anicie Zakrzewskiej, która przedstawiła i omówiła w/w projekt uchwały

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Gabriela Dworniak

Niewiarowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 20 jednogłośnie Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 55/IX/7/2024

Ad 15— Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Konstancińskiego Domu Kultury

Następnie Przewodnicząca Karolina Komar-Osińska przekazała głos Kierowniczce Monice

Kasprzyk. Przedstawiła Ona i omówiła w/w projekt uchwały.
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Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Gabriela Dworniak

Niewiarowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 20 jednogłośnie Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 56/IX/7/2024.

Ad 16— Projekt uchwały w sprawie przystqpienia do stowarzyszenia o nazwie Związek Miast

Polskich.

Przewodnicząca Karolina Komar-Osińska przekazała głos Kierowniczce Monice Kasprzyk.

Przedstawiła Ona i omówiła w/w projekt uchwały. Radny marek Skowroński stwierdził, że

sceptycznie podchodzi do w/w projektu.

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Gabriela Dworniak

Niewiarowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 12, przeciw — 5, wstrzymały się - 3 Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę.

Nadano jej numer 57/IX/7/2024.

W dalszej kolejności Przewodnicząca Karolina Komar-Osińska przekazała głos Kierownikowi

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztofowi Kspercowi. Omówił On i przedstawił

następujące projekty uchwał:

Ad 17— Projekt uch wały w sprawie nadania skrzyżowaniu o ruchu okrężnym drogipub!icznej

wojewódzkiej nr 724 (ulica Warszawska) z ulicami Piaseczyńską i BicIawskq w Konstancinie

-Jeziornie nazwę „Armii Krajowej”

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Krzysztof Podsiadło

przedstawił pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 20 jednogłośnie Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 58/IX/7/2024.

Ad.18 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonych w Konstancinie-Jeziornie przy

ulicy Karola Szymanowskiego oraz przy ulicy Wilanowskiej stanowiących części działek

ewidencyjnych numer 196/8 i 93/3 z obrębu 03-23.

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Krzysztof Podsiadło

przedstawił pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 20 jednogłośnie Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

li



Nadano jej numer 59/IX/7/2024.

Ad — 19 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy

Literatów stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 108/19 z obrębu 03-12.

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Krzysztof Podsiadło

przedstawił pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 18, przeciw-2 Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 60/IX/7/2024.

Ad—20 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw

z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości położonej w Konstancinie-Jeziornie przy

ulicy Literatów stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 108/15 z obrębu 03-12.

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Krzysztof Podsiadło

przedstawił pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 19, przeciw - 1 Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 6 ł/IX/7/2024.

Ad —21 Projekt uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie nabycia do zasobu Gminy

Konstancin-Jeziorna prawa własności części nieruchomości gruntowej położonej w

Konstancinie-Jeziornie, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działki

ewidencyjne numer 18/9 i 18/10 z obrębu 01-21.

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Krzysztof Podsiadło

przedstawił pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 20 jednogłośnie Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 62/IX/7/2024.

Następnie Przewodnicząca ogłosiła S min. przerwę.

Po przerwie wznowiono obrady.

Przewodnicząca Karolina Komar-Osińska przekazała głos Kierownikowi Wydziału Inwestycji

i Drogownictwa Andrzejowi Trębickiemu. Omówił On i przedstawił następujący projekt

uchwały:

12



Ad —22 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 810/VIII/67/2 024 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia27 marca 2024 r. w sprawie posadowienia obiektu

upamiętniającego członków społeczności żydowskiej z terenu gminy Konstancin-Jeziorna

oraz pamięci Polaków niosących im pomoc podczas okupacji niemieckiej.

W wyniku głosowania: za- 13, przeciw — 1, wstrzymało się - 6 Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę.

Nadano jej numer 6311X17/2024.

W dalszej kolejności Kierownik Andrzej Trębicki omówił i przedstawił następujący projekt

uchwały:

Ad — 23 Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na dojinansowanie prac

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych.

W wyniku głosowania: za- 20 jednogłośnie Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.

Nadano jej numer 64/IX/7/2024.

W dalszej kolejności Przewodnicząca Karolina Komar-Osińska przekazała głos Kierowniczce

Wydziału Planowania Przestrzennego Elżbiecie Bartoszewskiej. Omówiła Ona i przedstawił

następujący projekt uchwały:

Ad—24 Projekt uch wały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu

opieki nad Zabytkami dla gminy Konstancin-Jeziorna na lata 2022-2025”, za okres 2022-

2023.

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Krzysztof Podsiadło

przedstawił pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 20 jednogłośnie Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 65/IX/7/2024.

Następnie Inspektor Agata Zając omówila poniższy projekt uchwały:

Ad — 25 Projekt itch wały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

dla części dzialki o nr ewid. 186/3 z obrębu ewid. 0019 Opacz w gminie Konstancin-Jeziorna

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Krzysztof Podsiadło

przedstawił pozytywną opinię Komisji.

Następnie Rada 19 przeciw (Jednogłośnie) odrzuciła uwagę ł do w/w projektu.

W wyniku głosowania: za- 20 jednogłośnie Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
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Nadano jej numer 66/IX/7/2024.

Ad—26 Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 675/VIII/55/2023 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż

nieruchomości gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Wilanowskiej,

stanowiącej działkę ewidencyjną nr 6/10 o powierzchni 4,6209 ha.

Projekt powyższy omówił wnioskodawca radny Marek Skowroński.

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Krzysztof Podsiadło

przedstawił pozytywną opinię Komisji.

W „wyniku głosowania: za- 17, przeciw - 3 Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 67/IX/7/2024.

Ad — 27 Projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej- Komisji

Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych i Leśnictwa oraz Komisji Rolnictwa i Rozwoju

Wsi z apelem o powołanie stałej podkomisji do spraw rozwiązywania problemów

zwiększającej się populacji dzików na terenie kraju.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Karolina Komar-Osińska przedstawiła powyższy projekt

uchwały.

W wyniku głosowania: za- 17, wstrzymały się -2 Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 68/IX/7/2024.

Ad — 28 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na brak działań Burmistrza Gminy

Konstancin-Jeziorna w sprawie działek 85/5, 85/9 i 85/13 z obrębu 03-28 oraz działki 93/35 z

obrębu 0015 (BRM 255/2024).

Przewodnicząca Karolina Komar-Osińska przekazała głos radnej Katarzynie Jacynie

Przewodniczej Komisji skarg, wniosków i petycji. Omówiła Ona i przedstawiła powyższy

projekt uchwały.

W wyniku głosowania: za- 20 jednogłośnie Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 69/IX/7/2024.

Ad. 29-Korespondencja.

Kierownik Biura Rady Miejskiej Joanna Bednarczyk poinformowała, iż cała korespondencj a

skierowana na sesję została przesłana do radnych drogą mailową. Pytań brak.
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Ad 30- Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Karolina Komar-Osińska poinformowała, iż porządek obrad sesji został

wyczerpany. Poinformowała również, iż kolejna Sesja nadzwyczajna zaplanowana jest w dniu

29.10.2024 r. Kolejna Sesja zwyczajna zaplanowana jest w dniu 21.11.2024 r.

Następnie podziękowała wszystkim za obecność i zamknęła obrady 7 sesji Rady Miejskiej

Konstanc in -Jeziorna.

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła:

Joanna Bednarczyk

15




